
    1 

 

UIS i framtiden 
Rapport: Konsensusbeslut efter grupparbeten vid klubbkvällen 2020-09-29. 

 

Hur kan vi gemensamt utveckla Uddevalla IS? 

1. Målgrupp? Ungdomar, elit, motionärer, 
Vasaloppsåkare? 

Koncensus: Vi fortsätter att satsa på motionärer/Vasaloppsåkare och har 
som ambition att få in barn/ungdomar i verksamheten. 

2. Vad kan vi tillsammans göra för att attrahera 
målgrupper? Barmark/snö? 

Koncensus: Motionärer/Vasaloppsåkare: Omgående erbjuda 
gemensamma träningspass på rullskidor/skidor (utan tränare). På sikt 
erbjuda tränare. Ungdomar/barn: Det krävs en organisation på plats med 
utbildade ledare och engagerade föräldrar för att få volym i verksamheten. 
Vi måste rekrytera och utbilda ledare. Nästa steg blir en uppsökande 
verksamhet mot skolor etc för att skapa intresse. Vi tror att metoden för att 
rekrytera barn/ungdomar till klubben sker via skidåkning (rullskidor blir 
steg 2). Finns möjliga ledare i klubben? För att komma igång i vinter startar 
vi med ”prova på” dagar på Bulid vid snötillgång. Vi lånar ut skidutrustning 
till behövande. Vi skall även erbjuda regelbundna transporter till 
konstsnöspår i Trollhättan när så är möjligt. På sikt även ökat samarbete 
med andra klubbar i området, t ex TSOK i Trollhättan. Verka för en 
rullskidbana vid Bjursjön genom att inledningsvis kontakta kommunen.  
 

3. Synpunkter: Klubbkläder, träningstillfällen mm 

Koncensus: Se över möjliga leverantörer. Möjligt med beställning i små 
mängder? Prisbilden? Lokal leverantör? Även se över sponsorbiten.  
 

4. Övrigt? 

Koncensus: Kontakter tas med UOK om att inleda fysiskt samarbete i deras 
klubbstuga samt möjlighet till ytterligare förråd/containerplacering.   
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